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VÁÎENÍ SPOLUOBâANÉ
Dnes se Vám dostává do rukou mimofiádné ãíslo Zpravodaje. Mimofiádné ze dvou dÛvodÛ:
1. Na zasedání zastupitelstva obvodu dne 10. 9. 2007 do‰lo k dal‰í zmûnû ve vedení na‰í radnice. 
2. Pfii vydávání minulého Zpravodaje do‰lo k bezprecedentnímu zásahu do práce redakãní rady. JiÏ b˘val˘ starosta 

p. Dobrozemsk˘ sám a o své vÛli vycenzuroval koneãn˘ text, schválen˘ celou redakãní radou na její poslední uzávûrce.
Odstranil nûkteré ãlánky i dopisy obãanÛ, a to i poté, co v minulém Zpravodaji vyzval obãany, aby zasílali své pfiipo-
mínky a podnûty. Navíc do textu vloÏil ãlánek, kter˘ je sv˘m obsahem nesluãiteln˘ se zásadami vydávání Zpravodaje.

JelikoÏ v minulém Zpravodaji byly uvedeny i nûkteré dal‰í nepfiesnosti, vyuÏíváme tohoto mimofiádného ãísla k uvedení
nûkter˘ch informací na pravou míru. redakãní rada

VáÏení spoluobãané,
na zasedání zastupitelstva, které se konalo

dne 10. 9. 2007, byla zvolena nová Rada

mûstského obvodu Vítkovice a já jsem se

stal tfietím starostou Vítkovic v tomto ro-

ce. Vûfiím, Ïe souãasná koalice nám vydrÏí

do konce tohoto volebního období a já se

budu moci plnû vûnovat na‰emu obvodu

v této, pro mû nové, funkci.

Nechci se neustále zab˘vat tím, co bylo,

ale je zapotfiebí dívat se dopfiedu a v rámci

moÏností se podílet na dal‰ím rozvoji na-

‰eho obvodu. Budu usilovat o to, aby

u nás, ve Vítkovicích, bylo bezpeãnûji,

pûknûji, aby se zde líbilo nejen nám, ktefií

zde bydlíme, ale i tûm, kdo zde studují,

pracují, nebo pouze projíÏdûjí na‰ím ob-

vodem.

Pro Vás, obãany, není nezbytné vûdût,

kdo jmenovitû fiídí ná‰ obvod, ale zda jsou

to lidé, ktefií chtûjí pro Vítkovice mnoho

udûlat a zamûstnancÛm na‰í radnice vrátit

zpût úsmûv na tváfi, chuÈ a elán k práci tak,

aby opût byli pro Vás profesionálními 

úfiedníky.

Prioritou pro mne je dûlat svou práci co

nejlépe, a to nejen ve spolupráci s radními,

ãleny zastupitelstva, úfiedníky, ale pfiede-

v‰ím i s Vámi, obãany. Rád si poslechnu

námûty, názory a pfiipomínky Vás, spolu-

obãanÛ. Dobré vûci se budu vÏdy snaÏit

prosadit, pokud to umoÏní ná‰ rozpoãet.

Do dal‰ích let Vám pfieji, aby tato zmûna

ve vedení na‰eho obvodu byla pro v‰ech-

ny pfiínosem, aby se ãasem ukázalo, Ïe by-

la pro v‰echny správná a pro Vítkovice

nezbytná

Vá‰ starosta Petr Dlabal

Mgr. Petr Kutûj, 
místostarosta

Ing. Josef Bednafiík,
ãlen rady

Ing. Leo‰ Adamík, 
místostarosta

Zdenûk Bernatík, 
ãlen rady

Petr Dlabal, 
starosta



VáÏen˘ pane starosto,
nikdy jsem nereagoval na ãlánky v novi-

nách ãi zpravodajích, ale Vámi uvádûné po-

pulistické a nepravdivé údaje v prázdnino-

vém Zpravodaji, mû donutily zareagovat.

JelikoÏ jsem byl v minulém volebním obdo-

bí ãlenem zastupitelstva a pfiedsedou finanã-

ního v˘boru a v souãasné dobû ãlenem 

finanãního v˘boru, dovolím si tvrdit, Ïe

problematice financování mûstsk˘ch obvo-

dÛ ãásteãnû rozumím a musím nûkteré Va‰e

v˘roky uvést na pravou míru. RovnûÏ si

myslím, Ïe zaãínat Va‰e funkãní období ve

funkci starosty po‰pinûním práce b˘val˘ch

zastupitelÛ a pracovníkÛ úfiadu nebylo nej-

‰t'astnûj‰í.

Ve Va‰em ãlánku pí‰ete, Ïe ná‰ obvod ne-

dostával více finanãních prostfiedkÛ neÏ jiné

obvody. Opak je pravdou, pane starosto, ná‰

obvod získával nejvíce finanãních prostfied-

kÛ na jednoho obyvatele ze v‰ech mûst-

sk˘ch ãástí Ostravy.

V oblasti bytového hospodáfiství ne‰lo pfii

prodeji domÛ o Vámi citované „populistic-

ké velkorysé slevy”, ale o slevu 50 % z od-

hadní ceny domÛ s byty I. a II. kategorie tak,

jak k tomu docházelo i v jin˘ch obvodech

mûsta, kde byly slevy pfii prodeji stávajícím

nájemníkÛm poskytovány i ve v˘‰i 80 %

a u domÛ s byty niÏ‰í kategorie, a to ve vût-

‰inû pfiípadÛ s nájemníky, ktefií si neplní své

povinnosti (neplatí nájem, sluÏby, niãí 

obecní majetek) byly slevy je‰tû v˘raznûj‰í.

Prodejem tûchto a jin˘ch domÛ nedo‰lo

v Ïádném pfiípadû ke ‰krtÛm v dal‰ích oblas-

tech, jak nesprávnû uvádíte, protoÏe i pfii po-

nechání tûchto domÛ ve vlastnictví obvodu

by z nájmÛ nemohla b˘t financována údrÏba

zelenû, opravy chodníkÛ, ãistota obvodu...

aÏ po sféru ‰kolství, protoÏe

jak uvádí Statut mûsta Ostra-

vy „mûstsk˘ obvod pouÏí-
vá v˘nosy z nájmÛ bytÛ 
v˘luãnû k financování
správy, údrÏby, oprav a re-
konstrukcí bytového fon-
du, jenÏ byl svûfien mûst-
skému obvodu”. A tady 

vidím základní problém na-

‰eho obvodu, v˘nosy z náj-

mÛ nemohou staãit na kvalit-

ní údrÏbu bytového fondu,

protoÏe domy v na‰em obvo-

du jsou dlouhodobû neudr-

Ïované a jejich opravy lze

fie‰it ãasto jen za pomocí 

úvûrÛ a dotací. TakÏe situace

bytového fondu bude násle-

dující: nájemníci, ktefií si budou udrÏovat

domy ve vyhovujícím stavu a budou poctivû

platit nájemné, budou ãekat nûkolik let na

dÛleÏité opravy, protoÏe z jejich nájmÛ bu-

dete opravovat zdevastované domy. Já jsem

se snaÏil, spolu s dal‰ími ãleny minulého za-

stupitelstva, prosadit variantu, kdy ti obãa-

né, ktefií poctivû platí nájem a o dÛm se

v rámci sv˘ch moÏností starají, budou mít

moÏnost si dÛm odkoupit (s v˘raznou sle-

vou), protoÏe u tûchto obãanÛ je záruka, Ïe

se formou druÏstva nebo spoleãenství vlast-

níkÛ budou o dÛm nadále starat a do nûj 

investovat. Tyto investice, na základû vlast-

ních zku‰eností, nelze získat jinak neÏ úvû-

rem. Panelové domy v jin˘ch ãástech Ostra-

vy mohou získat v˘razné dotace od státu

formou programu panel, my ve Vítkovicích

Ïádné panelové domy nemáme. Proã chcete

obãanÛm, ktefií platí nájmy i 20 let, prodávat

domy za plné odhadní ceny nebo s minimál-

ními slevami?

Souhlasím s Vámi, Ïe je nutné ponechat

v obvodû sociální byty, ale jejich poãet by

mûl odpovídat poãtu obyvatel obvodu. Zá-

roveÀ si myslím, Ïe se nájemníci, ktefií si

dÛm koupí, budou o dÛm lépe starat neÏ pra-

covníci mûstského úfiadu.

V kauze dotace 300 tisíc na opravu kostela

Vás musím rovnûÏ opravit. Finance na opra-

vu kostela v minulém roce byly schváleny

jak finanãním v˘borem, tak i zastupitel-

stvem obce. Pan Lanta nemusel obcházet

zastupitele, ale rozhodli jsme se svobodnû,

protoÏe kostel je jednou z dominant obce

a prostfiedky se pfiidûlují tûm organizacím,

které o to poÏádají a zastupitelé mají právo

tûmto Ïádostem vyhovût nebo nevyhovût.

V tomto roce jsme Ïádost o dotaci na opravu

kostela rovnûÏ projednávali na finanãním

v˘boru a ten tuto Ïádost zamítl s tím, Ïe

v leto‰ním roce bude dotace poskytnuta 

jin˘m subjektÛm a následnû zastupitelé roz-

hodli o neudûlení dotace. Za tûchto 300 ti-
síc v‰ak v Ïádném pfiípadû nemÛÏete 
opravit stfiechu, vymûnit okna ãi jinak 
opravovat bytov˘ fond, protoÏe tyto pro-
stfiedky pocházejí z v˘tûÏkÛ z v˘herních
automatÛ a smûjí se pouÏít jen na finan-
cování kulturních nebo sportovních a po-
dobn˘ch aktivit.

Pane starosto, pfií‰tû, aÏ budete psát ãlán-

ky do Zpravodaje, zjistûte si nejprve v‰ech-

ny skuteãnosti o dan˘ch tématech, nebo se

poraìte s vedoucími odboru.

Závûrem Vás chci poÏádat, abyste mÛj do-

pis otiskl ve Zpravodaji obce v nejbliÏ‰ím

moÏném termínu a projednal a uvefiejnil 

opravu nepravdiv˘ch informací. S pozdra-

vem

Ing. Kamil Bednáfi
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Pfietisk otevfieného dopisu ing. Kamila Bednáfie b˘valému starostovi ing. Ale‰i Dobrozemskému, CSc., 

jeden z textÛ, kter˘ pfies rozhodnutí redakãní rady nebyl v posledním vydání zpravodaje uvefiejnûn:

Ilustraãní foto Ilustraãní foto

Ilustraãní foto



V roce 2006 provádûla vítkovická radnice

opravu pfiední fasády a opravy a nátûry oken

v bloku bytov˘ch domÛ Rudná 56 aÏ 64.

V této souvislosti jsme narazili na problém

sjednocení pouÏitého typu oken u domu

Rudná 64. U tohoto domu totiÏ PBH s. p.

v dfiívûj‰ích dobách nedokonãil z nezná-

m˘ch dÛvodÛ v˘mûnu oken. Pfiistoupili jsme

tedy k nápravû stavu a jako opravu, podmi-

Àující provedení fasád, jsme provedli v˘mû-

nu 6 (slovy ‰esti) oken a 6 mal˘ch vnûj‰ích

okenních kfiídel. Tímto opatfiením jsme do-

sáhli zvukového útlumu 51 dB. Dnes je tak

v‰ech 104 oken na dotãené ãásti fasády stej-

ného provedení. 

A proã se nepoãkalo na státní peníze? Od-

povûì je jednoduchá. ProtoÏe o nich nikdo

v roce 2006 nevûdûl. ¤editelství silnic a dál-

nic, se kter˘m jsme ve vûci protihlukov˘ch

bariér jednali nûkolikrát, a to i v roce 2006,

se v té dobû pot˘kalo s problémem instalo-

vat na mostû alespoÀ pevné zábrany na za-

chycení odlétajících neãistot a kamení z mo-

stu. O investici do protihlukov˘ch zábran

formou v˘mûny oken obecních domÛ, pfii-

lehl˘ch ke komunikaci Rudná, se rozhodlo

aÏ v roce 2007.

Kdo to ví, kdo to ví, kdopak nám to odpo-

ví...? Staãí jen se chtít zeptat na správném

místû a nevysílat pfiedem do éteru pfiedpojaté

otázky a dezinformace...

Ing. Petr Neuman,
vedoucí odboru KSDaB 
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Co pfiedcházelo v˘mûnû oken na bytovém domû Rudná 64 
(Já se divím, vy se budete divit, ãlovûk zírá...)

PÁR SLOV KE KONCEPCI A ZÁSADÁM PRODEJE DOMÒ

DÛm na ul. Rudné 64 v Ostravû-Vítkovicích. Autor: Ing. Petr Neuman

„Letní” vedení radnice sv˘mi rozmanit˘mi

informacemi a v˘stupy muselo nutnû zamotat

obãanÛm hlavy a znejistit ty, ktefií uvaÏují

o odkoupení domu, ve kterém Ïijí.

Staãí si jen dát dohromady nûkteré texty

a ãlovûk skuteãnû neví, co si má myslet: 

Text ve Zpravodaji 07-08/07:

... Ale zato teì musíme prodávat domy, na

které vlastní nájemníci nemají, tfietím osobám

a realitním firmám... (Ing. Ale‰ Dobrozemsk˘,

CSc.starosta)

Text ve Zpravodaji 09/07:

... Pokud nebude zájem nájemníkÛ o koupi

konkrétního domu, dÛm se prodávat nebude

a zÛstane nadále majetkem MOb Vítkovice.

Rozhodnû nehodláme domy prodávat do ci-

zích rukou a rÛzn˘ch realitních kanceláfií...

(Ing. Ale‰ Dobrozemsk˘, CSc., starosta)

Text v „Zásadách prodejÛ”, pfiedloÏen˘ „let-

ním” vedení radnice k projednání:

... Pfii prodeji domÛ ostatním fyzick˘m

a právnick˘m osobám (tfietím osobám) bude

kupní cena stanovena podle nejvy‰‰í nabídky

s pfiihlédnutím k dal‰ímu zámûru a zpÛsobu

vyuÏití a provozování nemovitosti...

Abych uvedl vûci na pravou míru, dovolím

si nejprve trochu podrobnûji se rozepsat o v˘-

voji hospodafiení s bytov˘m fondem v na‰em

obvodû a následnû i o cílech novû schválené

koncepce a souvisejících zásadách prodeje.

Za minulé období zaznamenal ná‰ obvod zá-

sadní obrat ve svém v˘voji, ve svém postave-

ní, v kvalitû bydlení a Ïivota. Obvod, kter˘ byl

pfied pár desítkami let urãen k postupnému 

zániku a kter˘ v mnoh˘ch pfiípadech slouÏil

k umístûní neplatiãÛ bytÛ a nepfiizpÛsobiv˘ch

osob, pro‰el za posledních deset let v˘raznou

promûnou. Bylo rekonstruováno velké mnoÏ-

ství domÛ, opraveny ulice, chodníky a námûs-

tí. Do‰lo k obratu v zájmu o bydlení v na‰em

obvodû. To v‰e jsou nepopíratelná fakta, která

musí vnímat kaÏd˘ nezaujat˘ ãlovûk. 

KdyÏ v roce 1991 opûtovnû vznikl obvod

Vítkovice, dostal do vínku naprosto zdevasto-

van˘ bytov˘ a domovní fond, ãítající asi 2200

bytÛ, pfieváÏnû IV. kategorie, s odhadovanou

mírou zanedbanosti blíÏící se miliardû korun.

Vedení obvodu se k této situaci postavilo ãe-

lem a zaãalo jednat. Vedle financování z ban-

kovních pÛjãek, urãen˘ch pfiedev‰ím pro 

havarijní opravy domÛ, a vedle obãasn˘ch 

investiãních dotací magistrátu, byla rozhodují-

cím ãinitelem pro obnovu obvodu privatizace

obecních domÛ. 

âas ukázal, Ïe to byla správná cesta. V˘-

sledky hovofií jasnou fieãí. K 31. 12. 2006 mûl

obvod asi 920 bytÛ v naprosté vût‰inû jiÏ I. ka-

tegorie. Míra zanedbanosti klesla na asi 260

mil. Kã, tedy na ãtvrtinu pÛvodní odhadované

hodnoty. Tato ãísla jsou samozfiejmû velmi

pozitivní, na poãátku tohoto volebního období

jsme je v‰ak rozhodnû nechtûli brát jako ko-

neãná. Byla proto zpracována dal‰í koncepce

hospodafiení s bytov˘m a domovním fondem

obvodu s cílem dosáhnout v roce 2013 zane-

dbanosti, blíÏící se nulové hodnotû, pfii zacho-

vání asi 600 obecních bytÛ. Souãasnû chceme,

stejnû jako dfiíve, upfiednostÀovat stávající ná-

jemníky domÛ a finanãním zv˘hodnûním je

motivovat v jejich úsilí o koupi a rekonstrukci.

Podporu stávajících nájemníkÛ, vítkovick˘ch

obãanÛ, vidím jako pfiirozenou a odpovídající

ãinnost samosprávy. Navíc pro obvod je v˘-

raznû vy‰‰ím pfiínosem neÏ ãástka za prodej

domu vyvázání se z povinnosti udrÏovat a re-

konstruovat zchátral˘ dÛm, ze kterého ani ne-

mÛÏe díky jeho stavu a díky regulaci nájemné-

ho vybírat odpovídající nájem.

Zpracovaná koncepce stanovila domy, které

z rÛzn˘ch dÛvodÛ nelze prodat a které zÛsta-

nou v majetku obvodu. ¤e‰ila prodej urãen˘ch

domÛ v ãasovém úseku 6 let vyváÏenû a ve

v‰ech potfiebn˘ch souvislostech - dopad pro-

dejÛ domÛ i se slevami stávajícím nájemní-

kÛm a dopad v˘voje nájemného na pfiíjmovou

a v˘dajovou stránku rozpoãtu v kaÏdém roce

stanoveného období, potfiebu financování ha-

varijních oprav domÛ, urãen˘ch k prodeji, re-

konstrukce domÛ, urãen˘ch pro zachování

v majetku obce a dal‰í. V‰e tak, aby obvod mûl

v roce 2013 ve svém vlastnictví novû zrekon-

struované domy s asi 600 byty, pfieváÏnû I. ka-

tegorie, a jejichÏ údrÏba by byla samofinanco-

vatelná nájemn˘m. V‰e tak, aby byl ná‰ obvod

dÛstojn˘m geografick˘m centrem Ostravy. 

Ing. Leo‰ Adamík
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Jak b˘vá pravidlem jiÏ fiadu let, také tento mûsíc jste ve

sv˘ch po‰tovních schránkách na‰li Zpravodaj mûstského
obvodu Vítkovice. Toto Vámi obdrÏené ãíslo je vskutku v˘-

jimeãné - a to nejen sv˘m obsahem, ale i zpÛsobem, jak˘m

vzniklo. 

Vedle jiÏ zaveden˘ch rubrik informujících o dûní v na‰em

obvodu, byl také dán prostor Vám, obãanÛm Vítkovic, 

abyste mohli vyjádfiit své názory, podnûty a pfiipomínky,

k ãemuÏ jste byli vyzváni v srpnovém ãísle.

Na‰e redakãní rada od Vás obdrÏela nûkolik pfiíspûvkÛ, ve

kter˘ch byla buì kritizována ãinnost b˘valého vedení rad-

nice, nebo naopak byla zde snaha uvést informace zvefiejnû-

né nov˘m vedením na pravou míru. ProtoÏe se domníváme,

Ïe Zpravodaj by nemûl slouÏit k podpofie té ãi oné politické

strany ãi koalice, rozhodli jsme se uvefiejnit pfiíspûvky

v‰echny. BohuÏel, ve sv˘ch v˘tiscích jste se mohli sezná-

mit pouze s názory jedné strany. 

Historicky poprvé do‰lo k tomu, Ïe redakãní radou sesta-

vené ãíslo Zpravodaje bylo bez jejího vûdomí a jakékoliv

konzultace s ní pozmûnûno (nûkteré pfiíspûvky byly zámûr-

nû zcela vynechány) a následnû bylo odesláno k tisku a di-

stribuci.

Rádi bychom se touto cestou omluvili obãanÛm, ktefií se

zvefiejnûní svého dopisu nedoãkali a zároveÀ vyjádfiili svou

víru, Ïe i nadále Vám budeme moci pfiiná‰et objektivní, ne-

zkreslené a pravdivé informace, t˘kající se na‰eho obvodu.

Alice Ferenãáková

BûÏn˘ ãtenáfi si pfii ãtení novin a ãaso-

pisÛ neuvûdomuje, kolik je za vydáním

práce, kolik lidí se na nich podílí, neÏ se

dostanou do rukou ãtenáfie. TotéÏ je

i s na‰ím Zpravodajem. 

Samozfiejmû, kdyÏ uÏ je povoleno vy-

dávání, musí b˘t redakãní rada. Ta by

mûla o tvorbû novin nûco málo vûdût,

protoÏe nestaãí, aby prostû nûkdo pfiinesl

pár fiádkÛ a myslel si, Ïe tím to konãí.

Navíc, tûch pár fiádkÛ musí obsahovat

správné informace, ovûfiené, pravdivé.

V dne‰ní dobû se noviny tvofií úplnû ji-

n˘m zpÛsobem neÏ klasickou kovovou

sazbou. Poãítaãe, moderní stroje, digitál-

ní fotoaparáty tvorbu zrychlily a zjedno-

du‰ily. Ale jsou urãitá pravidla, která zÛ-

stávají nemûnná. Ne proto, Ïe nikdo 

nevymyslel nic lep‰ího, ale prostû proto,

Ïe jsou ovûfiena staletími a vycházejí

z principu moÏnosti lidského oka, moz-

ku. Tak tfieba fotografie má své zákoni-

tosti, které nezmûní jen samotn˘ digitální

fotoaparát, ale je to otázka kompozice

jednotlivého zábûru, umístûní postav,

vychází to ze zku‰eností nûkolika deseti-

letí fotografie a století v˘tvarn˘ch zna-

lostí. Nebo ná‰ ãesk˘ jazyk se sv˘m „i”

a „y”, jeho pravidla by mûla b˘t v‰em ví-

ceménû známa ze základní ‰koly.

A je‰tû pfiichází ke slovu typografická

úprava novin.

Jsem ãlenem redakãní rady uÏ nûkolik

let a vûfite, dalo to hodnû práce, neÏ se

mnoho ustabilizovalo, neÏ se sjednotila

barva celého roãníku, neÏ jsme mûli do-

statek fotografií, vytvofiili Cihláãka

a dal‰í. Málokdo ví, Ïe je to vlastnû moje

profese, vystudovala jsem propagaãní

v˘tvarnictví a nûco o typografii, fotogra-

fii, reklamû, zrcadle, korekturách i autor-

sk˘ch právech vím. Jen nejsem profesio-

nální novináfi, a tak se mnohdy redakãní

rada pot˘kala s m˘m zpÛsobem psaní,

protoÏe po zásahu se vytrácela základní

my‰lenka a atmosféra povídání. Nakonec

to vzdali, a tak se k vám dostávaly ãlánky

v podobû, jak jsem je pfiedkládala. Na-

‰tûstí odezvy ãtenáfiÛ byly k mé osobû

vÏdy kladné, ãímÏ v‰em, co mi napsali,

dûkuji. Je pravdou, Ïe mnohé mé ãláneã-

ky se do vydání nedostávaly, ale bylo to

z nedostatku místa. Nebo jich nûkdy bylo

nûkolik - to z nedostatku jiného materiá-

lu, protoÏe to je nejvût‰í problém - jak

pfiinutit nûkoho, aby nám do Zpravodaje

nûco napsal? 

Pfied vydáním Zpravodaje jsem obvy-

kle dûlala korektury s dvûma dal‰ími ko-

legynûmi a domnívám se, Ïe ãe‰tináfi-

sk˘ch i typografick˘ch chyb jsme mûly

minimálnû. Proto mne zaskoãilo, Ïe po

korekturách prázdninového vydání, které

jsem dûlala na své pracovní cestû v âe-

chách, vy‰el zcela jin˘ Zpravodaj neÏ

ten, kde jsem korektury udûlala! Dokon-

ce vze‰la my‰lenka, Ïe bychom si mûli

najmout korektora!

A poslední Zpravodaj uÏ jsem vÛbec

nepoznala. Bylo v nûm úplnû nûco jiného

neÏ vze‰lo z redakãní rady! Korektury

dûlal nûkdo jin˘, úprava byla hrozná,

o chybách ani nehovofiím. Náplní Zpra-

vodaje nikdy nebyly ãlánky politick˘ch

stran, pouze pfied volbami byl vymezen

stejn˘ prostor pro v‰echny kandidující

strany. Ale poslední vydání zpravodaje

bylo hrozné po v‰ech stránkách (i kdyÏ

mé pfiíspûvky se sem dostaly - jen se ztra-

tilo jméno u nûkter˘ch fotografií... Jedna

je dokonce ofiezaná tak, Ïe je kompozice

pryã! A podtisk Cihláãka?) BohuÏel, je

v‰eobecn˘m jevem této doby, Ïe se ztra-

tila profesionalita a je pole neorané pro

kaÏdého, kdo si myslí, Ïe snûdl v‰echnu

moudrost svûta… Tak nevím, mám zÛ-

stat - nemám zÛstat...

Lenka Kocierzová

Tímto mimofiádn˘m vydáním

Zpravodaje bychom rádi ukonãili

krátké období jednostrann˘ch, ne-

kompetentních a politicky motivo-

van˘ch zásahÛ do práce redakãní 

rady a zvefiejÀování zavádûjících in-

formací. Zpravodaj Vítkovic nikdy

v minulosti nebyl vyuÏíván k politic-

k˘m úãelÛm, jeho cílem bylo a je

obãany pravdivû informovat o ãin-

nosti radnice a dûní v obvodu, niko-

liv dezinformovat, ãi rozpoutávat

mediální pÛtky. Jsme pfiesvûdãeni,

Ïe roz‰ífiené a rÛznorodé sloÏení re-

dakãní rady bude zárukou podávání

objektivních a vyváÏen˘ch informa-

cí. Redakãní rada

Obsah pfiíspûvkÛ
nemusí odpovídat názoru redakce


